
Bestyrelsesmøde torsdag d. 28/4-21 kl 17:30.  

 

 

Tilstede: Dorte Kjerulf(DK), Iben Augustsen(IA), , Asbjørn Jørgensen(AJ), Sten Emborg(SE), 

Carsten Christoffersen(CC), Henrik Sengeløv(HS), formand, referent. Afbud: Hans 

Dalvangen(HD), Morten Petersen(MP). 

 

Referat 

 

 

1. Havnefogedfunktionen 

a. Det er vurderet at der er behov for at havnefogedfunktionen yderligere 

optimeres og behovsanalyseres. Til det formål er det besluttet at CC varetager 

havnefogedfunktionen året ud på kontrakt. Ordningen vedr. funktionen er 

billigere end før, og der sikres tæt kontakt til pladsudvalg og kasserer. CC deltog 

ikke i beslutningen i dette punkt.  

b. Vi vil efter aftale med KvS implementere KvS i vores Winkas-system mhp at få 

overblik over alle bøjepladser. 

c. By&Havn skal forespørges om SKK må administrere de ledige pladser på 

Lautrup-kaj, hvor der allerede ligger både uden aftale. HS kontakter By&Havn. 

d. Søsætning med efterfølgende tildeling af bøjepladser har været et puslespil. Ved 

næste søsætning skal søsætningslisterne være tilgængelige, så havnefoged kan 

se hvornår bådene returnerer til deres plads. 

 

2. GF 2021 

a. Det ser ud til at Corona-restriktionerne bliver lempet, således at GF kan afholdes 

ultimo juni. Vi følger situationen. 

 

3. Frivilligt arbejde 

a. AI holdt et meget informativt foredrag om frivilligt arbejde, konklusionerne blev 

brugt under næste punkt. 

 

4. Udvalgene 

a. Det blev drøftet, om der er udvalg som mangler folk, og hvordan vi rekrutterer 

flere frivillige til disse. Devisen er flere aktive med definerede og afgrænsede 

funktioner. Man blev enige om at dedikere et fremskyndet bestyrelsesmøde til 

denne opgave, og forinden cirkuleres et papir med forslag til opgavedefinering. 

AS sætter første version i søen. 

 

5. Parkering 

a. HS har været i kontakt med parkeringsudbyderne og har opdateret 

parkeringsvejledning på hjemmeside og FB. 

 

6. Hjemmeside 

a. IA kontakter webudvalget mp demonstration af den nye hjemmeside. 

 

7. Intro for nye medlemmer 

a. Der har ikke været afholdt introduktionsmøde længe på grund af Corona. Da 

restriktionerne nu ophæves delvist, planlægges der intromøde i klubhuset 2. 

juni, annonceres i Gnisten. HS laver en præsentation. 

 

8. Evt 

a. Det blev diskuteret om systemet med chipnøglerne skal udnyttes med mulighed 

for registrering af nøgler med individuel kode, det blev besluttet at det skal det 

ikke.  



 

Næste bestyrelsesmøde er temamøde om hvervning til frivilligt arbejde, er aftalt til: 

 

onsdag d. 19/5-21 kl 17.30 

 

 

10/5-21 

Henrik Sengeløv 

Formand 

 


